
1. Josip Ravbar, predsednik; 
2. Josip Štrekelj, podpredsednik; 
3. Franjo Vendramin, tajnik; 
4. Angela Orel. tajnikova namestnica; 
5. Anton Mervič, blagajnik ; 
6. Alojzij Hreščak, pevovodja; 
7. Fani Živec, odbornica. 
Nato se je vnela jako živahna debata o 

prihodnjem delovanju društva. Vsi prisotni so 
pokazali najboljšo voljo, da store vbodoče vse 
mogoče, da se društveno delovanje in zani
manje v njem oživi, kolikor se da. 

Stavili so se medtem razni predlogi in 
nasveti, ki so bili vsi sprejeti soglasno. Leteh 
pa ne navajam tukaj, ker veljajo večina teh le 
odbornikom, drugi pa pridejo pri prihodnjem 
zborovanju itak na dnevni red. 

Prihodnjič iborujemo v Nabrežini dne 
5. oktobra točno ob pol 11. uri predpoldne 
Na tem zborovanju bo referiral tov. Anton 
Mervič. 

Pri določitvi dnevnega reda se je izra
zila želja, da bi se stavili predlogi na prvo 
mesto, zakaj če so na zadnjem mestu dnev
nega reda, se zborovalci že naveličajo poslušati, 
oziroma se nekateri do takrat že odstranijo iz 
sobe. Tega predloga se pa ni sprejelo, ker 
upamo, da bo imel vsak zborovalec že toliko 
potrpljenja in olike, da bo vztrajal do zadnjega 
pri zborovanju ter da ne zapusti sobane pred 
svršetkora brez posebnega vzroka, zakaj točke 
dnevnega reda so vse enake važne. 

Dasi se vrši zborovanje ob periferiji 
okraja se vendar nadejamo mnogobrojne ude
ležbe od strani udov in tovarišev iz soseščine. 
Kdor ima kaj smisla za naše organizacije in 
le količkaj dobre volje, temu ni gotovo noben 
kraj predaleč, ker le, kdor noče, ta išče iz
govorov. 

Iz naše organizacije. 
Goriško. 

Odbor učiteljskega društva sežan
skega šolskega okraja je imel v četrtek, 
■• t. m., odborovo sejo v Sežani. 

Po kratkem, a zanimivem uvodnem go
*0tu zač. predsednika konstituirali smo so
glasno odbor takole: 


